
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Ενδιαφέρον πολιτών περί της έκβασης της παράκαμψης Άστρους 

Αρκαδίας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, πολίτες εκδηλώνουν τόσο το ενδιαφέρον τους σχετικά με την 
εξέλιξη της παράκαμψης στο Άστρος Αρκαδίας όσο και για την τελική της έκβαση. Κατά 
τους καλοκαιρινούς μήνες συνήθως διαπιστώνεται έντονη κυκλοφοριακή συμφόρηση 
στο Άστρος, η οποία προκαλεί σημαντικά ζητήματα οδικής ασφάλειας είτε για τους 
μόνιμους κατοίκους είτε για τους διερχόμενους επισκέπτες. Μια επικείμενη κατασκευή 
παρακαμπτήριου νέου οδικού τμήματος θα συνέδεε το υπάρχον οδικό δίκτυο με 
σύγχρονες προδιαγραφές, θα μείωνε τον κυκλοφοριακό φόρτο εντός της πόλεως, θα 
αναβάθμιζε αναπτυξιακά τις υφιστάμενες υποδομές και εν κατακλείδι θα παρέκαμπτε 
τον οικιστικό ιστό της πόλεως. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε, προκειμένου να δημιουργηθεί ένα ασφαλές, σύγχρονο και λειτουργικό οδικό 
δίκτυο, να κατασκευαστεί άμεσα η παράκαμψη του Άστρους Κυνουρίας Αρκαδίας, η 
οποία θα συμβάλλει αφενός στην αποσυμφόρηση της κυκλοφορίας και αφετέρου θα 
μετατρέψει την ευρύτερη περιοχή της εν λόγω κωμοπόλεως σε πιο ελκυστική; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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